
Protokół Nr 5/15

z  posiedzenia   Komisji   Budżetu  i  Finansów,  które  odbyło  się  dnia
24.02.2015r. o godz.14.00  w sali 4 w Pabianicach, ul. Zamkowa 16. 

Obecni wg załączonej listy obecności.

Komisję prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
– Tadeusz Feliksiński

PORZĄDEK OBRAD:
1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia protokołów Nr 3/15

z dnia 13.01.2015r. i Nr 4/15 z dnia 27.01.2015r.
2. Przedstawienie  sprawy  dot.  naprawienia  szkody  na  rzecz  ZGM

w kwocie 10.000 zł.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał.
4. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu: 

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  poinformował,  że  do
przedstawionego porządku obrad i Protokołów Nr  3/15  z  dnia
13.01.2015r.  i  Nr  4/15  z  dnia  27.01.2015r.  nie  wniesiono  żadnych  uwag,
w związku tym uważa porządek obrad i protokoły  za przyjęty. 

Ad.2.
Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  uważa,  że  należy  się
wyjaśnienie  w  sprawie  zaistniałej  pomyłki  w  ZGM,  ponieważ  w  ubiegłej
kadencji była nieprawidłowość związana z Przedszkolem Miejskim. W ZGM w
dniu 21.06.2012  nastąpiła pomyłka polegająca na tym, że została przelana
kwota 10.000 zł zamiast na konto funduszu socjalnego na konto firmy MOND.
Firma ta przez okres 10 lat wynajmowała lokal przy ul. Łaskiej 18 i zalegała
za wynajem  kwotę 14.000 zł. W dniu 22.06.2012 roku nastąpiło rozwiązanie
umowy,  w dniu 25.06.2012 r.  firma zdała lokal,  a  zobowiązania pozostały.
Błąd  polegał  na  pomyłce  jednej  cyfry  przez  panią  wypełniająca  druk
przelewowy. Okazało się, że jest to niemożliwe, aby konto różniło się jedną
cyfrą  i  zgodnie  z  procedurą  jest  dokonywany  podpis  elektroniczny  przez
główną  księgową.  Przeczytał  orzeczenie  mecenasa  broniącego  główną
księgową. (Zał. nr 1)  



Dyrektor Zbigniew Skoworński powiedział, że dyrektorem ZGM jest od marca
2012r., pani Górska pracuje od stycznia 2012r. Problem polega na tym, że
przez rok czasu za jego plecami kilku pracowników wiedziało o tej sprawie,
dowiedział  się  dopiero  w  marcu  2013r.,  kiedy  przeglądał  należności
i  zobowiązania.  Pracownik,  który  przygotowywał  te  przelewy,  otrzymał
polecenie do napisania oświadczenia, że nie ma żadnych powiązań z firmą
MOND  i  opisania  zaistniałej  sytuacji.  Natychmiast  uruchomił  kancelarię
prawną Rumpel,  która obsługuje ZGM. Pojawił  się nakaz zapłaty w marcu
2013r.,  klauzula  wykonalności  w  kwietniu,  komornik  ustawił  się  w  kolejce
komorników  oczekujących  na  pieniądze  od  upadłej  firmy.  Chciałby,  aby
pracownicy odpowiedzialni ponieśli konsekwencję narażenia firmy na szkody
materialne. Sprawa toczy się w sądzie. Miał nadzieję, że kancelaria działa
zgodnie  z  oczekiwaniami.  W  styczniu  2015r.  pracownicy  otrzymali
powiadomienie  do  sądu  w  sprawie  pracownika,  który  naraził  firmę  na  te
szkody.  Po  zapoznaniu  się  z  aktami  sprawy  i  z  odpowiedzią  na  pozew
zobaczył,  że  w  dziwny  sposób  została  z  tej  sprawy  wyłączona  główna
księgowa.  Uważa, że Pani Górska wprowadziła w błąd tę kancelarię, że nie
dotyczy jej ta sprawa. W dniu 4 lutego br. na wniosek pani głównej księgowej
trzech pracowników otrzymało zaproszenia do sądu na 19 marca br.  Pani
Górska  poleciła  zawieszenie  postępowania.  W  rozmowie  z  kancelarią
powiedział, że zerwie umowę, jeśli nie zostanie odwieszone postępowanie.
Poinformowany został, że postępowanie zostało odwieszone i jest świadkiem
w  tej  sprawie.  Chciałby  doprowadzić  tę  sprawę,  aby  sąd  orzekł  o  winie
pracownika,  który  naraził  ZGM  na  straty,  wówczas  chciałby  wyciągnąć
konsekwencję wobec Pani Górskiej. W aktach tej pani jest dokument, który
wskazuje na  to, że również identyczne działania miały miejsce w poprzedniej
firmie.  Były  podejmowane  decyzje  i  nie  był  informowany  szef  o  bardzo
poważnych sprawach. Poprosił, żeby mógł doprowadzić tę sprawę do końca.
W dniu 19 marca 2015r. odbędzie się sprawa w sądzie. W tym momencie
stracił  zaufanie do głównej księgowej.  Do dzisiaj nie ma informacji,  czy ta
pani ma powiązania z firmą MOND. Toczyło się postępowanie windykacyjne o
14.000  zł,  w  oparciu  o  pełnomocnictwo  ogólne  za  jego  plecami  były
podejmowane  jakieś  działania.  Na  dzień  dzisiejszy  kwota  10.000  zł  plus
14.000 i odsetki jest nie do odzyskania.

Przewodniczący Komisji Tadeusz Feliksiński powiedział, że chciał, aby radni
zapoznali  się  z  tą  sytuacją.  Bardziej  rozstrzygającym  będzie  wyrok  sądu
i decyzje władz miasta.

Ad.3.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  rozłożenie  na  raty  opłaty  rocznej  za
użytkowanie  wieczyste  gruntu  za  2015r.  Pabianickiej  Spółdzielni
Mieszkaniowej w Pabianicach – proj.nr 1  (Zał.nr 2) Przygotowany projekt
Uchwały Rady Miejskiej  w Pabianicach dotyczy  rozłożenia na raty opłaty



rocznej  w  kwocie  łącznej  1.115.000  zł  z  tytułu  użytkowania  wieczystego
gruntu za 2015 rok Pabianickiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej.   Jak stanowią
zapisy  §  10  ust.1  pkt  3  Uchwały  Nr  LXIV/794/14  Rady  Miejskiej
w Pabianicach z dnia 9 października 2014 r. w sprawie określenia  zasad,
sposobu i trybu udzielania ulg tj. umarzania, odraczania lub rozkładania na
raty  należności  cywilnoprawnych  przypadających  Gminie  Miejskiej
w Pabianicach i jej podległym jednostkom organizacyjnym Prezydent Miasta
Pabianic  upoważniony  jest  do  rozkładania  na  raty  spłaty  należności
o wartości powyżej 100.000 zł za zgodą  Rady Miejskiej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 2 .
(Zał.nr  3)  Przeniesienia w planie  wydatków  Wydziału EKS w 2015 r.  są
wynikiem  zarezerwowania  przez  Miasto  Pabianice  środków  w  wysokości
50.000,00 zł na udzielenie dotacji celowej z tytułu pomocy finansowej między
jst na rzecz Powiatu Pabianickiego z przeznaczeniem na wynagrodzenia dla
doradców metodycznych w Powiatowym Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli i
Doradztwa  Metodycznego  w  Pabianicach.  Dzięki  temu   nauczyciele
pabianickich  szkół,  gimnazjów  i  przedszkoli  będą  mogli  korzystać
nieodpłatnie  z  organizowanych  przez  Ośrodek  szkoleń.  Pula  na  niniejsze
zadanie  została  wygospodarowana  w  ramach  obowiązkowego  odpisu  w
planie  wydatków oświatowych na  dokształcanie  i  doskonalenie  zawodowe
nauczycieli,  przeniesienia  środków  pomiędzy  grupami  wydatków  kwoty
50.000,00  zł  z  grupy  „wydatki  bieżące  -  świadczenia  na  rzecz  osób
fizycznych”  do  grupy  „wydatki  bieżące  -  dotacje  na  zadania  bieżące”  z
przeznaczeniem  dla  klubów  sportowych  działających  na  terenie  miasta
Pabianic  jako  kontynuacja  wniosku  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i
Finansów do budżetu na 2015 oraz opinii Rady Sportu. Tym samym dokonuje
się zmian w załączniku do Uchwały budżetowej „Dotacje udzielone z budżetu
podmiotom należącym i  nie  należącym do  sektora  finansów publicznych”,
korekty  załącznika  do  Uchwały  Budżetowej  „Dotacje  udzielone  z  budżetu
podmiotom  należącym  i  nie  należącym  do  sektora  finansów publicznych”
poprzez wyodrębnienie środków na wydatki związane z pokryciem refundacji
dotacji udzielonej przez Aleksandrów Łódzki dla przedszkoli niepublicznych
na  dzieci  uczęszczające  do  tych  placówek  a  zamieszkałe  w  Pabianicach
3.500,00  zł  oraz  pokrycie  kosztów  wychowania  przedszkolnego  dzieci
zamieszkałych w Pabianicach i uczęszczających do publicznych przedszkoli
na  terenie  miasta  Warszawy  2.400,00  zł.  Źródłem pokrycia  wydatków  są
środki z dotacji zaplanowanej dla Gminy Pabianice.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  poinformował,  że  Komisja
Oświaty,  Kultury  i  Sportu  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  powyższy



projekt uchwały.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 3 – dot.
kwoty  24.515  zł.(Zał.nr  4)  Zwiększenie  planu  dochodów  i  wydatków   w
MCPS  na 2015 r. związane jest z podpisaniem w dniu 09 stycznia 2015 r.
Porozumienia  nr  1/2015  przez  Prezydenta  Miasta  Pabianic  zawartego  z
Dyrektorem  Powiatowego  Urzędu  Pracy   w  sprawie  organizacji  prac
społecznie  użytecznych  dla  osób  bezrobotnych  bez  prawa  do  zasiłku
korzystających ze świadczeń z pomocy społecznej w okresie od 12 stycznia
2015 r. do 28 lutego 2015 r.  Łączna kwota świadczeń pieniężnych w kresie
objętym porozumieniem przewidziana do wypłaty osobom uprawnionym to
85.050 zł, wysokość refundacji z Funduszu Pracy stanowi 30% tj. 25.515 zł
pozostałe środki w kwocie 59.535 zł są zabezpieczone w budżecie MCPS.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 4 –
dot. kwoty 25.182,60 zł.  (Zał.nr 5) Powyższe zmiany budżetu na 2015 rok
związane są z podpisaniem dnia 2 lutego 2015 roku aneksu do umowy nr
UDA-POKL.07.01.01-10013/08-00 w sprawie realizacji projektu „Drogowskaz
– Przemiana” w pierwszym półroczu 2015 roku i koniecznością zapewnienia
wkładu własnego do realizacji ww. projektu.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 12,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 5 – dot.
kwoty 247.199 zł  (Zał.nr  6)  Zwiększenie  planu dochodów i  wydatków  w
MCPS  na 2015 r.  związane jest  z podpisaniem w dniu 02 lutego 2015 r.
aneksu  nr UDA-POKL.07.01.01-10-013/08-15 do Umowy  ramowej nr  UDA-
POKL.07.01.01-10-013/08-00   związanej  z  realizacją  do  30.06.2015  r.  II
etapu projektu „Drogowskaz-Przemiana” w ramach Programu Operacyjnego
Kapitał Ludzki.  

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 12,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.



Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miejskiej
Pabianice na lata 2015-2021 – proj.nr 6 (Zał.nr 7) Aktualizacja WPF na lata
2015-2021 stanowi  obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany projekt  uchwały
jest konsekwencją wydanych zarządzeń oraz złożonych projektów uchwał na
sesję w lutym br.

Wiceprzewodnicząca Komisji Bożenna Kowalska zapytała o zwiększenie na
rok następny o  kwotę 660.000 zł  na zadanie  odmulanie  stawów,  jaki  jest
zakres  tej  inwestycji  i  jaka  jest  wartość  tego  zadania.  Poprosiła
o uzasadnienie na piśmie.

Naczelnik  Paweł  Pietrzak  powiedziała,  że  zakres  inwestycji  obejmuje
wyczyszczenie  zbiorników z  trzech stawów,  rozbiórkę naniesień w postaci
betonowego basenu, nabrzeża przy Turkusie,  wykonanie ścianek szczelnych
wokół  zbiornika,  wykonanie  miejsca  do  plażowania,  przebudowę  budowli
doprowadzającej wodę jak i budowli odpustowej. Inwestycja ta na podstawie
kosztorysów inwestorskich została  wyceniona na kwotę 3.300.000 zł.  Taki
wniosek  był  składany  do  budżetu,  w  uchwale  budżetowej  była  tylko  jego
część.  Wkładu własnego musi  być  w granicach  900.000 zł.,  aby uzyskać
dotację z WFOŚiGW na kwotę ok. 2.400.000 zł. Na pewno inwestycja będzie
realizowana przez okres dwóch lat. 

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, żeby ubiegać
się o dotację należy wykazać wkład własny. 

Naczelnik  Paweł  Pietrzak  powiedział,  że  w  zapisach  specyfikacyjnych
zostanie pokazane, że dysponuje takimi środkami w danych latach,  odbiór
inwestycji będzie w 2016 roku.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że rok 2015
dot. tylko podjętych przez prezydenta zarządzeń i uchwał w sprawie zmian
w budżecie, a zmiana na kwotę 660.0000 zł jest w prognozie na rok 2016,
w  której  są  zwiększone  dochody  ze  sprzedaży  majątku  i  zwiększenia
wydatków majątkowych w wierszu 2.2. Wysokość nie uległa zmianie.

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski zapytał, ile można dostać dotacji.

Naczelnik Paweł Pietrzak powiedział, że w regulaminie WFOŚiGW jest mowa
o wysokości  do procentowej  wielkości,  w tym przypadku 80% -  90% tzw.
kosztów kwalifikowanych. 

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  uważa,  że  temat  ten  powinien
zostać omówiony przez Komisję Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.



Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 12,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Naczelnik Waldemar Boryń omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia
pomocy  finansowej  Powiatowi  Pabianickiemu. (Zał.nr  8)  Nauczyciele
zatrudnieni  w  Przedszkolach  Miejskich,  Szkołach  Podstawowych  i
Gimnazjach,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Miasto  Pabianice,
korzystają z bezpłatnych szkoleń organizowanych przez Powiatowy Ośrodek
Doskonalenia Nauczycieli i doradztwa Metodycznego w Pabianicach. Miasto
nie ponosi z tego tytułu dodatkowych wydatków. Natomiast środki finansowe
przeznaczone na ten cel  (tzn.  na doskonalenie zawodowe nauczycieli)  są
zaplanowane zgodnie  z ustawą o systemie oświaty,  w budżecie  Wydziału
Edukacji,  Kultury  i  Sportu  na  2015  rok,  i  zostaną  przesunięte  na
wynagrodzenia dla doradców metodycznych.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Przewodniczący Komisji Tadeusz Feliksiński powiedział, że Komisja Oświaty
Kultury i  Sportu zaopiniowała pozytywnie projekt  uchwały w sprawie trybu
i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań publicznych w
ramach inicjatywy lokalnej w Mieście Pabianice, stosunkiem głosów za -2,
przeciw – 0, wstrzymujących się – 3, ponieważ m.in. ogranicza kompetencje
samorządu.  Po  zapoznaniu  się  z  uchwałą  z  2012  roku  w  sprawie  zasad
realizacji lokalnych inicjatyw w Mieście Pabianice, która zmienia tę uchwałę.
wycofał  się  z  tego  co  zostało  powiedziane  na  poprzedniej  Komisji.

Naczelnik Monika Szewczyk omówiła  projekt uchwały w sprawie trybu i
szczegółowych  kryteriów  oceny  wniosków  o  realizację  zadań
publicznych w ramach inicjatywy lokalnej w Mieście Pabianice. (Zał.nr 9)
Zgodnie z art. 19b ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności
pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  w  ramach  inicjatywy  lokalnej
mieszkańcy  jednostki  samorządu  terytorialnego  bezpośrednio  lub  za
pośrednictwem organizacji pozarządowych, lub podmiotów wymienionych w
art.  3  ust.  3  ww.  ustawy  mogą  złożyć  wniosek  o  realizację  zadania
publicznego do jednostki  samorządu terytorialnego,  na terenie której  mają
miejsce zamieszkania lub siedzibę, w zakresie określonym w ww. przepisie.
Ustawodawca w art. 19c ww. ustawy upoważnił organ stanowiący jednostki
samorządu  terytorialnego  do  określenia  trybu  i  szczegółowych  kryteriów
oceny wniosków o realizację zadań publicznych w ramach inicjatywy lokalnej.
Dotychczas obowiązująca  w tym zakresie  uchwała  Nr  XXXV/435/12 Rady
Miejskiej w Pabianicach z dnia 3 grudnia 2012 r. w sprawie zasad realizacji
lokalnych inicjatyw w Mieście Pabianice reguluje głównie inicjatywę lokalną w



zakresie  inwestycji,  natomiast  tzw.  zadania  społeczne  wymagają  bardziej
szczegółowego  unormowania.  Przygotowanie  nowego  projektu  uchwały
zostało  wpisane  jako  jedno  z  zadań  Projektu  „Zacznijmy  od  początku  -
wdrożenie  Modelu  Współpracy  w  Pabianicach”  realizowanego  w  ramach
Priorytetu V - Dobre rządzenie, Działanie 5.4 - Rozwój potencjału trzeciego
sektora,  Poddziałanie  5.4.2  -  Rozwój  dialogu  obywatelskiego  w  ramach
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 i współfinansowanego ze
środków  Unii  Europejskiej  z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego.  W
ramach ww. Projektu powołano grupę roboczą ds. inicjatywy lokalnej, złożoną
zarówno z przedstawicieli organizacji pozarządowych jak i urzędników, której
celem  było  opracowanie  nowego  projektu  uchwały  wraz  z  niezbędnymi
dokumentami. Uchwała została podzielona na 3 rozdziały:  1 – ogólny, 2 –
dotyczący  inicjatywy  lokalnej  w  zakresie  zadań  inwestycyjnych  i  3  –
dotyczący  inicjatywy  lokalnej  w  zakresie  zadań  społecznych.  Z  założeń
realizowanego  projektu  wynikał  również  obowiązek  poddania  nowego
projektu uchwały konsultacjom społecznym oraz wysłuchaniu publicznemu. Z
uwagi  na  powyższe  przygotowany  projekt  uchwały  w  dniu  08.10.2014  r.
poddano konsultacjom społecznym, w których wzięło udział ponad 30 osób a
15.12.2014 r.  wysłuchaniu publicznemu, w którym uczestniczyło ponad 40
osób (mieszkańców, urzędników, przedstawicieli organizacji pozarządowych).
Przedłożony Radzie Miejskiej w Pabianicach projekt uchwały w sprawie trybu
i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań publicznych w
ramach inicjatywy lokalnej w Mieście Pabianice uwzględnia uwagi zgłoszone
przez  uczestników  obu  spotkań.  Osoby  biorące  udział  w  wysłuchaniu
publicznym  podkreślały,  że  walorem  tego  projektu  jest  wyszczególnienie
odrębnych zasad dla inicjatyw społecznych i inwestycyjnych.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Radny Piotr Duraj jako wnioskodawca omówił  projekt uchwały w sprawie
zmiany  uchwały  Nr  LII/666/14  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia
30 stycznia 2014r. zmieniającej uchwałę Nr XXIX/330/12 Rady Miejskiej
w Pabianicach z dnia 27 lipca 2012r. w sprawie opłat za usługi lokalnej
komunikacji autobusowej. (Zał.nr 10) W dniu 30.01.2014 r. Rada Miejska
w  Pabianicach  podjęła  uchwałę  nr  LI1/666/2014  zmieniającą  uchwałę
nr XXIX/330/12 z dnia 27 lipca 2012 r.  w sprawie opłat  za usługi  lokalnej
komunikacji autobusowej, dającą uprawnienie do bezpłatnych przejazdów
honorowym dawcom krwi uczęszczającym do szkół ponadgimnazjalnych.
Uchwała  została  podjęta  na  okres  12  miesięcy  i  obowiązuje  terminowo
do  dnia  11.03.2015  r.  Uprawnienie  do  korzystania  z  bezpłatnych
przejazdów  na  wszystkich  liniach  Miejskiego  Zakładu  Komunikacji  dla
młodzieży  oddającej  honorowo  krew  i  uczęszczającej  do  szkół
ponadgimnazjalnych w naszym mieście oraz w obszarze drugiej strefy



sieci  linii  MZK  Pabianice,  wpłynęło  w  minionym  roku  na  wzrost  ilości
oddawanej  krwi,  która  bardzo  często  jest  jedynym  i  niezbędnym  do
ratowania  życia ludzkiego  - lekiem. Pomimo  zwiększającego  się  niżu
demograficznego  w  szkołach  ponadgimnazjalnych,  krew  oddało  więcej
o  ok.  10%  uczniów.  Uprawnienie  przysługuje  młodzieży  uczącej  się
w  szkołach  ponadgimnazjalnych  od  18  roku  życia  najpóźniej  do
30 września roku ukończenia szkoły ponadgimnazjalnej znajdującej się
w  obsługiwanym  przez  lokalną  komunikację  autobusową,  oddającej
systematycznie  krew  tj.  mężczyznom  na  okres  2  miesięcy  od  momenty
oddania krwi, kobietom na okres 3 miesięcy od momentu oddania krwi, na
podstawie legitymacji szkolnej wraz z legitymacją honorowego dawcy krwi
z aktualną pieczątką punktu krwiodawstwa (określającą termin ostatniego
oddania  krwi). Przedłużenie uprawnienia następuje w momencie kolejnego
oddania  krwi.  Jest  to  jednocześnie  znakomita  promocja  idei  oddawania
krwi,  a  pośrednio  także  naszego  miasta. Największa  grupę  wszystkich
krwiodawców w Pabianicach stanowią młodzi ludzie,  dlatego nauczenie
ich systematyczności spowoduje, że będą ją także honorowo oddawać
w swoim dorosłym życiu. W strefach obsługiwanych przez MZK Pabianice
znajduje  się  8 szkół  ponadgimnazjalnych.  W tym łącznie we wszystkich
szkołach jest  obecnie  około  570 pełnoletnich uczniów,  z  czego  aktualnie
krew  oddaje  honorowo  25%  co  daje  140  osób.  Po  przeprowadzonym
sondażu  w  2014  roku  wśród  młodzieży  oddającej  krew  okazało  się,  że
uczniowie  korzystają  z  komunikacji  miejskiej  średnio  5  razy  w
tygodniu,  ponieważ  przemieszczają się też za pomocą innych środków
transportu.  Jednak  sam  fakt  posiadania  uprawnienia,  chęć  i  możliwość
jego przedłużenia, sygnalizuje im, iż zbliża się termin kolejnego oddania krwi.
Szacunkowa kwota, jaka nie zostanie pozyskana w ciągu roku ze sprzedaży
biletów to około 10.920 zł. W związku z powyższym wnioskuje, aby uchwała
obowiązywała bezterminowo i stanowiła kontynuację uchwały Nr  LII/666/14.

Radny Krzysztof Rąkowski poprosił inicjatorów o wywiązanie się z obietnicy
z poprzedniej kadencji, polegająca na tym, że p.Aleksandra Stasiak pomoże
pozyskać środki finansowe z gmin ościennych w celu współfinansowania tej
ulgi.  Poprosił,  aby do czasu nie spełnienia tego słowa nie procedować tej
uchwały.  Z  komunikacji  miejskiej  korzystają  uczniowie  ze  szkół
ponadgimnazjalnych z całego powiatu pabianickiego.

Radny  Piotr  Duraj  powiedział,  że  jest  to  brak  potencjalnego  dochodu  ze
sprzedaży biletu.

Wiceprzewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska powiedziała, że inicjatywa
honorowego  krwiodawstwa  wśród  młodzieży  jest  cenną  inicjatywą.
Wnioskowałaby o poprawkę, że z przejazdów zwolniona jest młodzież, która
będzie posiadała zaświadczenie, że oddała minimum 4 litry krwi.  Należałoby



się  zastanowić,  jakie  dane  MZK  brało  pod  uwagę  do  swojego  budżetu.
Uszczerbek w budżecie jest nie wielki, a młodzież zamiast brania dopalaczy
honorowo oddaje krew.

Radny  Piotr  Duraj  powiedział,  że  ulga  ta  dot.  uczniów  szkół
ponadgimnazjalnych, nie studentów.

Wiceprzewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska wycofała swój wniosek.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  powiedziała,  że
szacunkowa kwota, jaka nie zostanie pozyskana w ciągu roku ze sprzedaży
biletów to  kwota 47.000 zł.

Wiceprzewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska powiedziała, że popiera tę
uchwałę.

Radny  Piotr  Roszak  powiedział,  że  najlepsza  propozycja  była  radnego
Krzysztofa Rąkowskiego. Każda z tych jednostek miała uczestniczyć w tych
kosztach.

Radny Krzysztof Rąkowski poprosił o wywiązanie się z poprzedniego słowa,
ponieważ obowiązująca uchwała została uchwalona warunkowo.

Radny  Piotr  Duraj  wprowadził  autopoprawkę  polegającą  na  przedłużeniu
obowiązywania tej uchwały na następny rok.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały z
autopoprawką.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 1.

Ad.4.
Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  informację  dot.
wysokości udzielonych ulg przez Prezydenta Miasta Pabianic i kierowników
jednostek budżetowych za IV kwartał 2014r. (Zał.nr 10) Powiedział, że plan
pracy Komisji zostanie przyjęty na następnym posiedzeniu. Poprosił członków
komisji o zgłaszanie propozycji do planu pracy. 

Zał. nr 11 – nagranie audio z obrad na płycie CD.

Na tym posiedzenie zamknięto. 

Obrady zakończono o godz. 15.30

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
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